
Referat fra årsmøtet til UHJFF 23.03.2023 

Det møtte 14 medlemmer. 

 

1. Innkalling vart godkjent. Møtet var annonsert i lokalavisa, foreninga sin nettside og 

FB. Rune Urke vart valgt til ordstyrar, og Runar Pedersen til referent. 

2. Randi Døving og Aksel Ulstein vart valgt til å skrive under protokollen. 

3. Saklista vart godkjent. 

4. Årsmeldingar frå utvala vart godkjendt. 

5. Gjennomgang av årsregneskapet. Regnskapet vart godkjent. Det kom inn kommentar 

på at regnskapet burde ligge vedlagt utdelte papir på møtet. Vi tek sikte på å starte 

avskriving av skytebaneprosjektet neste år. 

 Ingen endringar i kontigentsats vart vedtatt. 

 

Valg: 

Leiar   Rune Urke    Tok attval 

Nestleiar  Trond Røyset   Valgt for 2 år 

Sekretær  Runar Pedersen   Tok attval for 2 år 

Kasserer  Jon Halle Pedersen   Tok attval for 2 år 

Styremedlem   Aksel Ulstein   IPV 

Studiesekretær Ola Johan Skaar  Tok attval for 2 år 

Kvinnekontakt  Randi Døving   IPV 

 

1 Vara   Jens Aage Aschehoug  IPV 

2 Vara   Leiar fiskeutval 

3 Vara   Leiar jakt/skyteutval 

IT Ansvarlig  Kari Eide 

Fiskeutvalg: 

   Trond Røyset   IPV  Konstituerer 

   Skjalg Pedersen   IPV 

   Frank Roger Johnsen  Valgt for 2 år 

   Mario Snaschel  Valgt for 2 år 

   Frode Gaulen Robertsen Valgt for 2 år 

 



Jakt/skyteutval: 

   Mats Refsnes   IPV  Konstituerer 

   Bjørn Johnny Kvalen  IPV 

   Olav Tandberg  IPV 

   Sigbjørn Ulstein  Tok attval 

   Andre Røyset   Tok attval 

   Ronny Brandal  Tok attval 

   Terje Leirvik    IPV 

   Robert Hofseth  IPV 

   Trond Røyset   IPV 

   Randi Døving   IPV 

Revisor  Trond Roppen   Tok attval 

Valnemd  Trond Røyset   IPV 

   Kari Eide   IPV 

   Frode Gaulen Robertsen Valgt for 2 år 

 

Saker som årsmøtet handsama under eventuelt: 

Fra jakt/skyteutvalet: 

• Behov for vandelsattest som skyteleiar? Leiar for skyteuvalget undersøker og 

effektuerer. 

• Planlagt standplassleiarkurs: at alle skal gjennomføre før oppstart. Leiar for 

skyteutvalet har ansvar for at det blir gjennomført. Studiesekretæren melder inn 

kurset. 

• Forslag om at dei som ønsker det, kan gå hagleinstruktørkurs. Det nye 

jakt/skyteutvalet går videre med dette. 

• Forslag om at styret tek stilling til om vi vil undersøke muligheiter for å justere 

skytetider, og legge opp ift nybegynner, skyting for damer.. osb. Formann tek kontakt 

med den som blir valgt som leiar i skyteutvalet, og avtaler fellesmøte mellom styret 

og skyteutvalet. 

 

Loddsal, kaffi og kaker       

Referent 

Runar Pedersen  

Sekretær 


